
 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz 

Ochrony Środowiska 

 

 
Posiedzenie odbyło się w dniu 19.11.2021 r. Komisja zapoznała się z projektem 

w sprawie budżetu Gminy na 2022 r. Radni analizowali propozycje do budżetu na przyszły 

rok. W części tej uczestniczyli: Burmistrz Nidzicy p. Jacek Kosmala i Skarbnik Miasta 

p. Agnieszka Jastrzębowska. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2022 r.  

Następnie Komisja analizowała projekty uchwał na XLVII sesję Rady Miejskiej.  

W tej części uczestniczyła Kierownik Wydziału GMKIR p. Joanna Krystkiewicz – Hablutzel.  

W sprawach różnych radni zapoznali się z pismami: 

1. PKP w sprawie zjazdu przy ul. Kolejowej dotyczące punktu skupu złomu;  

2. Komendy Powiatowej Policji w Nidzicy w sprawie organizacji ruchu przy ul. Leśnej; 

3. Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość - Komisja pozytywnie zaopiniowała pismo;  

4. dotyczące dofinansowania klubów sportowych.  

Dalej Radni zaopiniowała pozytywnie propozycję Komisji Oświaty Sportu i Zdrowia 

o podwyższenie środków dla Klubów sportowych na przyszły rok – Komisja proponuje 

zwiększenie środków dla każdego Klubu o 1500zł.  

 

Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o zwiększenie środków dla każdego Klubu sportowego o 1500 zł. 

2. Komisja wnioskuje o ustawienie 5 punktów oświetleniowych w miejscowości 

Piotrowice w ramach doświetlenia wsi. 

3. Komisja wnioskuje o poprawę wjazdu do Szkoły Podstawowej Nr 3 ze względów 

bezpieczeństwa. 
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